
Welke vragen zou de commissie zichzelf kunnen stellen bij de discussie over de adviezen van de 
burgerjury?  

COM05.010 
Zuidelijk Flevoland 

- Op dit moment richt de inspanning van de provincie zich op het verbeteren van de verbindingen en 

op het vergroten van de eigen werkgelegenheid. Zou het alleen inzetten op werkgelegenheid leiden 

tot voldoende resultaat om het fileprobleem en de bereikbaarheid op te lossen? 

- Flevoland als weekend provincie is een leuke gedachte, maar hoe zwaar moet de provincie hierop 

inzetten? 

- Door niet door te groeien kan de achterstand in voorzieningen worden ingelopen, maar het 

doorgroeien betekent wel meer draagvlak voor kwalitatief hoogwaardige voorzieningen. Maar waar ligt 

de balans? 

- Binnen Almere ligt Provinciale ecologische hoofdstructuur. In hoeverre moet de provincie zich bezig 

houden met binnenstedelijk groen? 
  
Oostelijk Flevoland 

-Is bereikbaarheid versus verkeersdruk nog wel een issue nu de provincie langs de Hanzeweg 

parallelwegen aan gaat leggen voor het langzaam verkeer (incl. landbouwverkeer)? Geldt nog sterker 

als beslissing om N23 aan te leggen er komt: grote verkeersontlasting van de Dronterringweg, 

Swifterringweg en Dronterweg. Ook knelpunten verkeersdruk als gevolg van recreatie zijn inmiddels 

verholpen door aanpassingen. Maar aandacht voor neveneffecten verkeerstoename als gevolg van 

recreatie (nabij randmeren Dronten) lijkt wel terecht. 

- Moeten we wat betreft functies in het buitengebied niet ook ten aanzien van natuur selectief zijn? 

Ook natuur belast de ruimte.  

-In welke mate of onder welke voorwaarden is (exclusieve) woningbouw in het buitengebied mogelijk? 
 
Noordelijk Flevoland 

-Verruiming van functies heeft een verkeersaantrekkende werking. Kan dit extra verkeer (veilig) 

worden afgewikkeld via het bestaande wegennet? Of moet de Provincie plannen maken voor nieuwe 

wegverbindingen? 

-Moet de discussie over beperkingen voor de landbouw niet ook andersom gevoerd worden? In 

hoeverre mag de landbouw (en overige bedrijvigheid) wonen in het buitengebied hinderen? 

-Moet de provincie zich bemoeien met de groei van de dorpen en de verdeling tussen de dorpen? 

- In hoeverre moet de provincie zich bezig houden met het imago van gebiedsdelen? 

 
 


